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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Daniel 
Dronjak (M) om åtgärder mot bilar som kör och felparkerar i 
bostadsområdena i Flemingsberg och Visättra

Hela Huddinge ska vara en trygg kommun att bo och leva i. En viktig aspekt för 
att uppleva trygghet är att trafiksituationen i de olika områdena är god. Det 
handlar om att bilar och andra fordon inte kör för fort, att nya bostadsområden 
planeras med trygghet och säkerhet i fokus, och inte minst att fordon inte kör 
eller parkerar där det inte är tillåtet.

I Flemingsberg och Visättra har invånare och andra aktörer återkommande lyft 
att bilar kör in och parkerar vid bostäderna. Det gör att utryckningsfordon inte 
kan ta sig fram och det kan till exempel försvåra för invånare i behov av polis, 
ambulans eller brandkår. Utöver det vittnar föräldrar om att de känner en oro 
kring att låta sina barn vara ute och leka på grund av att bilar kör där de inte har 
tillstånd. 

Vi socialdemokrater har tidigare interpellerat i den här frågan och så sent som 
2016 fick vi svaret att det skulle tas initiativ från kommunen för att titta närmare 
på situationen. Det är viktigt att åtgärder vidtas så att invånare och andra aktörer 
kan känna sig trygga i sitt bostadsområde.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga följande:

 Delar du bilden av att situationen med bilar som kör och felparkerar i 
bostadsområden i Flemingsberg och Visättra utgör ett problem?

 Om ja, vilka åtgärder har kommunen vidtagit eller kommer att vidta för 
att motverka problemet?

 När kan de boende i Flemingsberg och Visättra förvänta sig att 
situationen med bilar som kör och felparkerar i bostadsområden har 
förbättrats? 
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